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      Č.: 3407/2022/OddOPaZV- 

 

Zápis z pracovného rokovania  

Rady predsedov komisií Zastupiteľstva Košického  

samosprávneho kraja konaného dňa 23. 02. 2022  
 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Ospravedlnení: p. Burdiga, Ing. Tomaško, MBA, p. Rusnák – podpredseda KSK,  

Ing. Pataky – podpredseda KSK  

 

Rokovanie rady predsedov komisií otvoril a viedol Ing. Rastislav Trnka, predseda 

Košického samosprávneho kraja (ďalej len „predseda“). V úvode rokovania privítal 

predsedov komisií. 

 

Predseda informoval Radu predsedov komisií o  tom, že pozvánka a  materiály  

na 29. zasadnutie Zastupiteľstva KSK boli zverejnené na webovej stránke kraja  

dňa 17. 02. 2022. Materiály predkladané na zasadnutie zastupiteľstva boli prerokované 

jednotlivými komisiami, ktoré ich odporučili predložiť na zasadnutie zastupiteľstva. V súlade 

s platným rokovacím poriadkom stanoviská komisií sú súčasťou prerokovávaného bodu. 

Zároveň informoval prítomných, že dňa 22. 02. 2022 bolo  všetkým poslancom expedované 

znenie interpelácií vrátane odpovedí z  28. zasadnutia zastupiteľstva. Ďalej informoval 

predsedov komisií o utvorení a zložení poslaneckého klubu „Aliancia – Szövetség a nezávislí 

poslanci“. Poslanecký klub „Most – Híd a nezávislí“ zanikol a v zmysle § 13 ods. 3 

Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva KSK bol vytvorený nový poslanecký klub. 

 

Následne predseda informoval prítomných o  bodoch programu 29. Zasadnutia 

zastupiteľstva: 

1. Majetkové veci  

a) Zámena pozemkov medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom Spišská Nová 

Ves 

b) Prevod vlastníctva pozemkov v  Rozhanovciach pre Národnú diaľničnú spoločnosť,  

a. s. 

c) Partnerstvo Košického samosprávneho kraja a  Druživy, o. z. v projekte „SINZEM“ 

d) Informácia k možnosti čerpania finančných prostriedkov z Plánu obnovy  

a odolnosti pre nemocnice v Spišskej Novej Vsi, Michalovciach, Rožňave a Trebišove 

e) Aktualizácia združenia finančných prostriedkov na opravu časti cestného úseku v  k. ú. 

Košická Polianka a zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického  samosprávneho kraja  

č. 612/2021 

f) Nájom športových zariadení pre YOUNG ANGELS AKADEMY, o. z.  

a Florbalový  klub FLORKO Košice 

2. Personálne otázky 

a) Delegovanie poslancov Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja za členov  

do Výborov pre otázky zamestnanosti pri Úrade práce, sociálnych vecí a rodiny  

v Košiciach,  Michalovciach, Rožňave, Spišskej Novej Vsi a Trebišove 

b) Delegovanie zástupcov zriaďovateľa z  radov poslancov do rád škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

c) Personálna zmena v  neziskovej organizácii Dopravná infraštruktúra Košického 

samosprávneho kraja, n. o. 

d) Personálne zmeny vo Výbore pre audit 
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e) Personálna zmena v  obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného  

ruchu, s. r. o. 

f) Vymenovanie riaditeľa Kultúrneho centra Medzibodrožia a Použia v Kráľovskom 

Chlmci 

3. Informácia o  plnení uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

za II. polrok 2021 

4. Správa o kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja 

za rok 2021 

5. Nízkouhlíková stratégia organizácií v  zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja 

6. Program obnovy krajiny Košického kraja, odpočet prác zrealizovaných  

v rámci Akčného plánu 2021 a Akčný plán na rok 2022 

7. Schválenie spolufinancovania projektu: „Cyklistická cestička Zalužice – Lúčky 

(Zemplínska cyklomagistrála)“ 

8. Schválenie spolufinancovania projektu: „Margecany – komunikácia pre cyklistov  

a peších“ 

9. Spolufinancovanie projektu s názvom Moderné technológie II 

10. Spolufinancovanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na prípravu projektov 

iniciatívy Catching – up Regions 

11. Iniciatíva Košického samosprávneho kraja na zmenu volebného systému volieb NR SR 

 

K jednotlivým bodom navrhovaného programu prebehla krátka diskusia. V rámci diskusie 

JUDr. Mgr. Rovinský, predseda komisie územného plánovania a životného prostredia, 

informoval prítomných o diskusii k riešeniu odpadových vôd a ich financovania, ktorá 

prebehla na jeho komisii. Uviedol, že na zastupiteľstve prednesie návrh na uznesenie  

ku kanalizácii. Následne dal do pozornosti dlhý proces (1 až 2 roky) riešenia a odpovede  

na žiadosť obce o prenájom pozemku z dôvodu umiestnenia kanalizácie (vody). PhDr. Čižmár 

predniesol 4 podnety, 3 podnety sa týkali majetkovej oblasti a jeden podnet sa týkal rokovania 

Košického samosprávneho kraja s Ministerstvom zdravotníctva SR k reforme nemocníc, kde 

požiadal prizvať na rokovanie aj zástupcov Mesta Trebišov k otázke Nemocnice 

s poliklinikou v Trebišove.  

 

Po vyčerpaní programu rokovania predseda KSK poďakoval prítomným predsedom 

komisií za účasť na rokovaní komisie.  

 

 

Košice, 24. 02. 2022  

 
  

Spracovala:  PhDr. Anna Heribanová        

        vedúca oddelenia organizačného, protokolu 

        a zahraničných vzťahov 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Rastislav Trnka, v. r. 

                   predseda KSK  


